
Kære politikkere. 

 

Jeg er rigtig ked af at I nu overvejer at gøre e-cigaretten til en forbudt vare, Jeg personligt har længe 

gerne villet stoppe med at ryge, og for 3 år siden lykkedes det, med hjælp fra e-cigaretten. 

Jeg startede på 18 mg. og er i dag nede på 4 mg.  

Jeg har fået min lugtesans og smagssans tilbage, bedre søvn og det er slut med lugt og dårlig ånde. 

Min mor som har røget i 45 år har forgæves forsøgt med rygestop mange gange de sidste 20 år men 

aldrig lykkedes med det.... ikke før nu ihvertfald, og også for hende er det e-cigaretten som har 

hjulpet. Hun er lige som jeg gået ned i mg. og ingen af os kan forestille os en hverdag uden dette 

fantastiske hjælpemiddel. 

Vi forstår godt problematikken, men det hjælper SÅ mange mennesker i hele verden pt. Hvorfor 

skal det være ulovligt at sælge nikotinvæske og e-cigaretter? der er SÅ mange ting som er helt 

lovlige og meget mere skadelige og farlige. 

Ja, det kan skade små børn, men det kan toiletrens og lignende altså også, og det har vi nu ikke 

problemer med at holde fra vores børn, selvom det dufter af citrusfrugt. 

Vi håber at dette er en storm i et glas vand og at I vil indse at det gavner langt mere end det skader. 

Jeg har ikke kommenteret på de punkter i jeres lovforslag da jeg ved at der er rigtig mange andre 

som har gjort dette men selvfølgelig deler jeg mine meddamperes synspunkter - godkendelses pris 

vil ødelægge alle de e-cigaretter vi bruger i dag, tanke med mere end 2 ml. bliver ulovlige - 

hvorfor? mange damper helt uden nikotin??? 

Tanke som lækker bliver ulovlige - hvad er det I mener kan ske?  

se hvor mange dampere vi er i DK, hvor mange dødsfald har I oplevet, hvor mange syge pga. damp 

har i hørt om? Jeg har KUN solstrålehistorier og kender ikke en eneste som har hørt om eller 

oplevet noget negativt.  

 

med fortvivlet venlig hilsen 
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